

NOTULEN MEDEZEGGENSCHAPSRAAD OBS PWA

2 februari 2021 / Teams-meeting

Aanwezig

Afwezig

Oudergeleding (OG) Janine Goedegebuur (JG)
Jeannine den Hollander (JDH)
Michel Koenen (MK)
Maarten Kramer (MKR)

Personeelsgeleding (PG) Roos Stout (RS)
Annefleur Kwakernaak (AK)
Agnes Redert (AR)
Stephan Paterno (SP)

Directie Sandra Hunnego (SH)

Scholengroep Holland Anke van Vuren (AV)

OPENING & VASTSTELLEN AGENDA

RS opent 19:30u de vergadering. Heet AV en SH welkom en stelt voor dit als eerste agendapunt te behandelen.

GROEI DONGE

SH heeft AV uitgenodigd en geeft een update van de stand van zaken. Op locatie Donge is een lokaal gepland in de brede school ruimte. De aanbesteding heeft plaatsgevonden en de opdracht voor bouw is uitgezet. Voor het project is een centrale projectleider aangesteld, welke als aanspreekpunt dient voor PWA en Gideon. Hoop en streven is dat 1 april a.s. dit lokaal gereed is. Vanaf 1 augustus a.s. moet er een extra lokaal bij komen, dit is ook besproken met de gemeente. Zij zeggen toe dit per 1 augustus te regelen 'in de buurt van Donge', deze locatie wordt nog gezocht. Vooralsnog is het doel dit over de brug, aan het begin van de nieuwe wijk te realiseren voor groep 7 en 8, dit is nog niet definitief besloten. Nieuwe aanmeldingen krijgen momenteel de keuze uit: a. wachtlijst, b. plaatsing op Goudmos tot plaats op Donge ontstaat, en c. een andere school kiezen.

AV vult aan. Er wordt heel nauw samengewerkt tussen school, bestuur en gemeente. Legt uit dat gemeente aanvankelijk Donge als dislocatie ziet, welke niet uitgebreid zal worden. Maar, realiteit is anders en sinds een recente gemeenteraadsvergadering ziet men in dat de locatie als volwaardige locatie gezien moet worden. Daarnaast is de PWA populair, het is moeilijk om de genoemde drie opties bij nieuwe ouders voor te leggen, maar er was geen andere mogelijkheid zonder de kwaliteit van onderwijs in gevaar te brengen.

SH legt uit dat binnenkort een persbericht uit zal gaan om het publiek te informeren. Beide besturen van de twee scholen brengen dit uit, om eenduidig te communiceren en te voorkomen dat misverstanden ontstaan. Een eenduidige boodschap is belangrijk.

AV uit dankbaarheid aan de MR voor de bereidheid om mee te denken in dit onderwerp.

JG: als 1/8 het doel is, en er vertraging optreedt, wat dan? SH en AV leggen uit hier dicht op te zitten en proberen met de ontwikkeling zelfs op 1/7 aan te sturen, of dit lukt is afwachten. Gemeente werkt mee, maar het is afwachten. Mogelijke oplossing zou kunnen zijn om groep 8 tijdelijk naar Goudmos te verhuizen, maar dit is allemaal slechts nog een idee. Ook is onderzocht of er ruimte in de andere delen van Donge is, bijv. bij Humankind. Hier was geen realistische optie beschikbaar. Voor de lange termijn kijkt gemeente naar 2022 om een permanente uitbreiding van de Donge te realiseren.

AK: In hoeverre wordt in de gemeente gekeken bij de planning van zo'n grote wijk naar een extra school/locatie? AV licht toe: gemeente heeft dit wel gedaan, maar de schatting lijkt simpelweg te laag te zijn geweest door de gemeente. De gemeenteraad benoemt dit en vraagt vervolgens de gemeente dit op te lossen. Ervaring leert helaas, dat dit gangbaar is en dat scholen vrijwel altijd te klein zijn.

JDH vermoedt dat de wijk op zich te klein is om een extra schoolgebouw te maken.

SH: Op papier kijkt wellicht de gemeente ook en ziet dat er 'voldoende' lokalen zijn, zonder in te zoomen op waar die dan beschikbaar zijn.

MK: Wellicht een idee om juist de instroom kleuters in noodlocatie te plaatsen? SH: voor kleuters is de samenwerking met de andere groepen handig, en ook zijn er speelfaciliteiten beschikbaar die in de noodlocatie niet bestaan.

MKR: Fijn dat er veel aandacht voor is, ook dat er een maximum gehanteerd wordt aan omvang van de groepen.

RS stipt de persconferentie aan. AV geeft toelichting op actualiteit: vervelend dat er nog geen details zijn, ook na de persconferentie is het vaak nog onduidelijk. De adviezen die gegeven worden door organisaties worden door vakbonden en besturen bekeken en onderling volgt overleg. De verwachting is dat vanaf donderdag een protocol beschikbaar komt. Belangrijk besef moet zijn: we gaan open, maar niet 'normaal' want er gaan allerlei regels gelden. Doel is met betrokkenen zsm pragmatische regels te maken, waarbij scholen wel eigen inzicht hanteren. Voorop staat de veiligheid van leerlingen en personeel.

RS licht toe dat zij persoonlijk bijv. wel zorgen heeft over veiligheid, want je wilt niet het virus doorgeven in privé omgeving via je werk. Daarnaast zal uitvoering lastig worden is de verwachting.

AV verlaat de vergadering.

SH licht toe dat vandaag een eerste mail naar ouders is gestuurd, waarin uitgelegd wordt dat PWA afwacht tot de concrete invulling van de maatregelen bekend is, hierna volgt zsm de uitwerking en worden ouders geïnformeerd. SH zal MR blijven informeren.

MK vindt het erg dubbel dat de scholen open mogen in deze tijd: enerzijds ziet men een derde golf aankomen door de opkomst van de varianten die besmettelijker zijn, anderzijds gaan wel scholen open.

MKR maakt zich zorgen om het samenkomen van groepen volwassenen op/rond het schoolplein. Wellicht is het een idee om schooltijden te spreiden.

JDH verwacht dat het op Goudmos met de ouders wel mee zal vallen. Bij kinderopvang wordt actief gevraagd of buiten mensen ook mondklappers willen dragen.

SH verlaat de vergadering.

NOTULEN VOORGAANDE VERGADERING

Geen op/aanmerkingen.

MEDEDELINGEN EN INGEKOMEN STUKKEN

Wat betreft het voorstel van de GMR heeft de MR geen bezwaren op het voorgestelde plan. MK koppelt dit terug aan GMR.

Wat betreft de mail van SH van 22/1 zijn er vanuit MR geen vervolgvragen. JDH vraagt zich af of een school op basis van postcode aanmeldingen mag weigeren? MR vermoed dat dit niet toegestaan is.

RONDVRAAG / WVTTK

JG: Geeft update rondom verkeersonderzoek. De scope van het onderzoek blijkt expliciet de Burg. Van de Lindelaan, niet de omliggende straten/wijken. Daarnaast vraagt JG zich af of bij de noodlokalen ook buitenruimte komt. RS geeft aan dat dit nog niet bekend is, omdat alles in vroeg stadium is. JG vraagt zich af of er plannen zijn hoe eventuele achterstanden aangepakt worden. AK legt uit hoe dit bij vorige lockdown verliep en dat verwachting is dat nu soortgelijke maatregelen zullen volgen. RS zal dit punt afstemmen met SH.

JDH: Lopen we met MR-zaken op schema ondanks de Corona perikelen? RS: ja, geen grote zaken gelukkig dit jaar in de MR, het zal wel snel schakelen zijn en blijven waar nodig.

VOLGENDE VERGADERING

15 maart 2021, 19:30u

SLUITING

RS sluit vergadering om 20:45u.